

Referat af bestyrelsesmøde d. 26/5 2025

Punkt	Drøftelse	Beslutning
1. Velkommen		Afbud fra Lone og Ida S. Referat fra sidste møde er godkendt
2. Nyt fra juniorudvalget (5 min)	Hyggeaften lørdag den 31. maj med 19 tilmeldte. Næste møde 2. juni, hvor der skal drøftes Maximum arrangement den 21. juni.	
3. Evaluering af gennemførte aktiviteter		
1. Dressurundervisning ved Sandra d. 3. maj – Lisa (5 min)	Vellykket dag med fin tilslutning og glade ryttere. God til teoridelen også. Muligheden for undervisning i rideteori en aften blev vendt med Sandra.	
4. Emner til orientering/drøftelse		
1. Nyt fra postkassen – Lisa (5 min)	Intet i postkassen	
2. Økonomi – Lisa (10 min)	Der er udarbejdet ny kontoplan. Hvis der kommer behov for ændringer skal det meldes ind og kommer med til næste regnskabsår. Det er drøftet med Mogens hvor mange midler rideklubben kan råde over, og der er derfor fint råd til ny havetraktor. Der er sendt fondsøgninger ind til borde/stole mv. Der bør sættes penge til side til afholdelse af 25 års jubilæums arrangement i 2027.	Jubilæumsarrangement overvejes til næste gang – hvorvidt vi skal holde det og hvad indholdet i så fald skal være, så der kan sættes penge til side til det.
3. Kæphest – Anne (10 min)	Anne har talt med Johnny fra 12 timer i Hjallerup, som vil uddele flyers ud omkring kæphestearrangement til 12 timer i Hjallerup den 8. okt. Anne har lavet skriv til dette. Blevet spurgt om kæphest-opvisning til Grindsted byfest i august 23. august Det drøftes om juniorudvalget kan tilrettelægge og styre en	Skriv til flyers er godkendt. Deltagelse til Grindsted byfest godkendes. Der planlægges og informeres omkring anvendelse af ridehallen

	springbane, hvor man kan betale for at tage en runde, således juniorudvalget kan tjene nogle penge. Dog obs på at der er Ensighustur den dag også Der er kommet så mange tilmeldinger til kæphest at de ikke længere kan være i den lille ridehal. Der er derfor behov for at den store ridehal kan benyttes 1 søndag hver måned. Dette planlægges og meldes ud. Der er behov for opdatering af skriv om kæphest. Anne har skrevet til DRF at vi gerne vil på deres hjemmeside omkring at vi har kæphest	Anne laver udkast til nyt skriv som webmaster lægger på web – Anja er ansvarlig.
4. Gennemgang af regelsæt – Lisa (15 min)	Gennemgået	Anja sender revideret udkast i FB gruppen
5. Udkast nyhedsbrev – Anja (15 min)	Gennemgået	Anja sender revideret udkast i FB gruppen
6. Multibane (5 min)	Lise, Steve og Thomas har drøftet mulighed for multibane og krav afhængig af stævneafholdelse. Der kigges på bund af alm ridebanesand, dræning samt ebbe/flod. Der indhentes tilbud i uge 23	
5. Kommende aktiviteter		
1. Dressurkursus v. Michael Grønne d. 2. juni - Lone (5 min)	Pt. 5 tilmeldte	
2. Fællesstævne i Uggerhalne (13-15. juni) – Lone (10 min)	Der er oprettet en FB gruppe for de, der har meldt deres interesse. Det er for alle der vil deltage – både som ryttere og som tilskuere.	
3. Kursus v. Rasmus Kristensen – Lone (5 min)	Forslag til dato. Bestyrelsen har vurderet at det er mest hensigtsmæssigt efter sommerferien.	Lone vender med Rasmus om han kan den 9-10. aug. eller 16-17 aug.
4. Sankt Hans d. 23. juni – Anette/Ann (5 min)	Planlægningen pågår.	
5. Ridelejr uge 27 – Lisa (30 min)	Pt 29 tilmeldte. Der er sendt ansøgning afsted vedr. anvendelse af det lille ridehus til	

	overnatning (maks 50, så muligvis suppleret med telte). Dette kræver en vågen nattevagt, der skal være i ridehallen. Lisa gennemgår programmet og behovet for forældrehjælp.	
6. Nyt fra udvalgene (15 min)		
1. Bane- og vedligeholdelsesudvalg	Der mangler sand og flis. Der er ønske om at man hjælper hinanden med at vande i ridehallerne. Det kan overvejes at montere noget til vanding i loftet i den lille ridehal (det er drøftet på et tidligere bestyrelsesmøde)	Steve giver Kasper besked om sand/flis.
2. Undervisningsudvalg	Intet at berette	
3. Cafeteriaudvalg	Arrangement den 31. maj Frituregryder købt	
4. Stævneudvalg	Hvis juniorudvalg har forslag til klubmesterskab herunder præmier, koncept mv. må de gerne melde ind. Ann tager det med til næste juniorudvalgsmøde. Der skal fastlægges dato for E-stævne. Der foreslås 13-14. september. Stævneudvalget har været på papirløs-kursus.	E-stævne bliver 13-14. september 2025. Dressur den ene dag og spring den anden. Webmaster lægger det i kalenderen
5. Sponsor- og pr-udvalg	Stævneudvalg kan komme med forslag til sponsorgave.	
6. Aktivitetsudvalg	Skt. Hans og Ridelejr er vendt	
7. Sportsudvalg	Intet nyt at berette	
8. Indretning af cafeteria	Der er lavet opmåling og beregning – i alt ca. 30.000	Anette vender retur med endelig beregning, men der godkendes forbrug på 30.000 kr.
7. Eventuelt (10 min)		
	Bestyrelsesforsikring – er det noget man skal have	Anja undersøger
	Trailerparkering og oprydning	Der opfordres til at dem, der holder med trailere, koordinerer hvordan pladsen udnyttes bedst